
 

 

 
 
 
 
 
 

 
Styrereferat styremøte 3.august. kl. 19.30, Telefonmøte Zoom. 
 
Tilstede: 
Siv Sandø 
Kathrine Gunstad 
Steinar Sværen 
Berit Lund 
Annbjørg Ballo 
Jostein Siring 
 
Bente Fjeldsæter, kontoret 
 
Meldt forfall: 
Anne Mette Sletthaug 
Torun Larsen 
Mona Skyrudshaugen 
 
SAKLISTE 

43/22 Innkalling og dagsorden: godkjenning, v/leder  
Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjent  
     

Regnskap 

44/22 Regnskap mai-juni -22 v/kasserer.     
Vedtak: Regnskapet ligger som budsjett, sterk medlemstilgang. 

  

45/22 Søknad om stor-cert for avd. Tromsø’s 40-årsjubileum i 2023.  
Vedtak: Vi utsetter å sende søknad inntil svar fra NKK angående stor-cert til 
raserådenes spesialutstillinger foreligger. Får vi godkjent dette vil vi også 
sende søknad om stor-cert til 40-års jubileet til avd. Tromsø og 50-års 
jubileet til avdeling Vadsø. 

 

46/22  Høring fra NKK Smellerregelverk. Svarfrist 13.sept.    
Vedtak: Info legges ut på medlemmenes side på facebook. Innspill sendes 
kontoret. 

 

47/22  Innspill angående krav til oppføring på valpeliste.     
Vedtak: Vi ønsker ikke å endre helsekravene til oppføring på valpelisten. Å 
lempe på kravene på nåværende tidspunkt syns vi er for tidlig etter siste 
revidering. RAS dokumentene skal revideres, klubben skal ha 
oppdretterseminar og vi har rettsaken mot NKK som kan medføre at vi 
må/bør foreta visse endringer. 

Norsk Retrieverklubb  

Hovedstyret   
         
              Aktivt hundeliv 

 



 

 

 

48/22 Søknad om støtte ti juniorhandling. (Ingen retrievereiere)   
Vedtak: Vi avslår søknaden, og oppfordrer til at deltagerne søker sine 
raseklubber. 

 

49/22 NKKs RS 29-30 oktober, saker, valg, representanter 
Vedtak: Jostein og Siv holder kontakten med JD angående saker og valg. 
Kontoret kontakter våre valgte representanter om hvem som har mulighet til 
å være våre representanter ved RS.   
 
 

50/22 NHL, orientering, omregistrering til NKK. 
Vedtak: Reglene for omregistrering fra NHL til NKK er utdaterte, vi ber NKK 
om å se på regelverket slik at vi kan få en oppdatert versjon som er tilpasset 
dagens nivå.    

 

51/22 Søknad om romjulsutstilling for alle retrieverrasene, FORK  
Vedtak: Vi støtter søknaden og ønsker komiteen lykke til med utendørs 
utstilling i romjula. 

 

52/22  RR Golden ønsker vi skal sende høringssvar til Lovforslaget   
angående avl og oppdrett. 
Vedtak: Dokumentet som foreligger er et foreløpig forslag til forskrift. Når det 
endelige forslaget foreligger vil det bli sendt på høring. Alle som ønsker å 
komme med innspill vil kunne gi sine bidrag da. 

 

Nytt fra kontoret 

Nordisk viltspormesterskap blodspor.  
Det norske laget ble nr 2 i mesterskapet. Vi gratulerer.   
  

     

 

Nytt fra Råd-og komiteer 

RR Flat:    2. Søknad om stor-cert. Ikke fått svar fra NKK     
       Vedtak: Vi vil søke NKK om ekstra stor-cert for alle Raserådene til deres  
       spesialutstilling i 2023. 

 

Oppfølgingsaker: 

26/22 Oppføring på valpeliste for de som ikke har 2 x exl  eller    
jaktpremiering. Skal vi åpne for andre aktiviteter. 
Vedtak: Torun avholder møte med raserådene den 15.august 

  



 

 

  
EB-saker 
11/22   Arbeidsreferat 30.mai.       Avsluttet 
   Vedtak: Referat godkjent med liten endring. 
 
12/22   Sak fra SJK angående trekking av deltagere til jaktprøver. 
 
13/22   Tilnærmet som sak 12/22, behandles sammen. 
 
14/22   Søknad om Romjulsutstilling for to av Retrieverrasene.  Avsluttet 
  Vedtak: Skal det være ekstra utstilling med mulighet for cert må det gjelde alle  
   retrieverrasene, søknaden ble derfor avslått. 
. 

Orienteringssaker: 

1. Fremdriftsplan for revisjon av RAS, fra NKK.    2.vedlegg 
2. Skjema- sjekkliste dyrevernskontrollør.    2.vedlegg 
3. Jakt-og fiskedagene Elverum 11-14 august.    Muntlig 
4. Steen Dalaker  

  .    
      

Kommende styremøter:  

8. sept. Kl. 19.30 Zoom 

4.okt- kl 19.30 Zoom (se på saker til RS) 

12-13.nov Budsjettmøte Gardemoen 

 

 


